
Protokoll - Styremøte september 2024

Dato: 05.09.2024 18:00

Sted: Lillo Arena

Deltagere:

Anette B. Nordby
Anne Elizabeth Wilhelmsen
Jan Even Assersen
Liz Rognstad
Nina Skjelstad
Christian Fredrik Ekeren - ikke til stede
Anne Lise Ytreberg - ikke til stede
Monica Semb Sætre - ikke til stede
Stine Haakensen - ikke til stede

Styret er dermed beslutningsdyktig.

Sak 24/12/1

Godkjenning av innkalling og saksliste
Vedtak
Innkalling og saksliste enstemmig vedtatt.

Sak 24/12/2

Lillo Arena
Sekretær har sendt mail til Lillo Arena Brukergruppen og spurt om hva som skjer med hunderommet vårt.
Fått svar fra Terje 29. august. Han kommer med forespørsel om de 3 treningsapparatene kan bli stående
ut sesongen iår. Dette er iorden men trenes det på de når SH trenger rommet må de som trener avslutte
dette. Det blir ikke noe bookingsystem av hunderommet da det skal være disponibelt for SHs medlemmer
til enhver tid.  Terje minte oss på at vi er forpliktet til å holde rømningsvei fra varmestue gjennom
hunderommet fri for hindringer. Litt provoserende da vi ikke har noe særlig utstyr stående. Kjøleskapet
med glassdør er ikke vårt. TVen/PC skjermen skal kastes ved første mulighet.(Jan Even) 
Vi har tenkt å benytte hunderommet til diverse aktiviteter gjennom vinteren. Christian svarer Terje.

Sak 24/12/3

Økonomi
Fremdeles noen som ikke har betalt. Kasserer sender en oversikt over de som ikke har betalt til
komiteene.

Stovner Hundeklubb
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Sak 24/12/4

Styremøter fremover
10. Oktober på Lillo, 07. November, 10. desember.
Styreseminar: 16. November på Teams med middag etterpå

Sak 24/12/5

Honorering av komiteer
Forslag til honorering av komiteer i Stovner Hundeklubb

Møtehonorar
Møtehonorar uansett lengde møte: 500 kr
Leder i komiteen/styret får 750 kr per møte
Det ansees at det ikke burde trenges mer enn 10 møter i året i en komitee, ved
ekstraordinært mye arbeid gi beskjed til styreleder om ekstra møter (f.ex arrangering av
større mesterskap ol)

Dekning av treningsavgift
Om komiteen leverer positivt årsresultat med overskudd så kan man gi gratis treningsavgift
påfølgende år for komiteen. Om man går ut av klubben kan man få etterbetalt
treningsavgiften man har til gode.
Kriterier for å få dekt treningsavgift påfølgende år:
- Man får dekt % av treningsavgiften avhengig av hvor mye de har deltatt på offisielle
stevner og arrangementer for komiteen.
Dekning av Treningsavgift for 1 hund
1 hel stevnedag/alternativt to halve = 25 %
2 hele stevnedager = 50%
3 hele stevnedager = 75%
4 hele stevnedager = 100%
Dekning av treningsavgift for hund nr 2
5 hele stevnedager = 25%
6 hele stevnedager = 50%
7 hele stevnedager = 75%
8 hele stevnedager = 100%
Komiteleder må sende oversikt til styret om hvem som skal ha fri treningsavgift og hvor mye som skal bli
dekt. Alle får dette påfølgende treningsår.

Vedtak
Øket møtehonorar ble enstemmig vedtatt og gjelder fra 01.01.2025. 
Vi sender forslaget om  dekning av treningsavgift ut på høring til komiteene og innhenter svar innen 08.
oktober. Sekretær sender ut.

Sak 24/12/6

Mail fra medlem 16. august
Saken er unntatt offentlighet.
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Sak 24/12/7

Mail ang. leie av Lillo Arena 17. august
Er det mulig for Oslo dachshundklubb å låne/leie Lillomarka arena for hundeutstilling en søndag formiddag
i mai/juni 2025?
Mvh
Inger Marie Højdahl

Vedtak
Nei vi leier ikke ut Lillo arena. Sekretær svarer.
Vedtaket var enstemmig.

Sak 24/12/8

Mail fra medlem 22. august
Saken er unntatt offentlighet.

Sak 24/12/9

Eventuelt
Bruksstigen er blitt plassert nede ved kjøkkenet.

Fått underskrevet avtale mellom styret og komiteer fra de nye medlemmene i brukshundkomiteen. Lp/rally
og Bruks har hatt dugnad i hallen. Vasket utstyr og generell rydding.

Dugnad: Ag,Lp og Rally har hatt dugnad i boden og kastet mye.

Generell dugnad i Stovner Hundeklubb: Fra og med 01.01.25 vil alle som trener i SH måtte skrive seg opp
på hvilket arrangement de vil bidra på inneværende år. OHS er SHs største og mest innbringende stevne
og alle grener bør bidra litt på dette stevnet. I tillegg er det arrangementer i egne grener som man må
delta på.

LP: Vi vurderer å kjøpe plakett hvor vi kan inngravere klubbmester pr år og lurer på om det er mulig å få
lov å henge den i hallen et egnet sted? 
Vi må nesten vite det før vi evt går til innkjøp og starter tradisjonen. Innvilget fra styret. Anette svarer.

Instruktørutdanning trinn 1 NKK:
Hei vi i Asker hundeklubb skal avholde instruktørutdanning trinn 1 NKK denne høsten og lurer på om vi
kan dele dette på deres side på Fb, eller om dere kjenner noen som dette kan være av interesse for?
Innvilget. Dere kan legge det i de offentlige gruppene våre. Sekretær svarer.

Gresset skal renses 12. september og 17. oktober.

ATVen har vi fremdeles ikke fått beskjed om time. Purres av Anette.
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